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Ankara Şubesi 18. Döneminde (2006-2008 yılları arası) dö-
nemin başlamasından kısa süre sonra EMO Ankara Şubesi 
olarak Çalışma Programımızı oluşturmuştuk. Etkinlikleri 
temsilciliklere yaymayı düşünüyorduk ve temsilcilikleri 
genel olarak mesleki denetimlere sıkışmanın ötesine 
taşımak istiyorduk. Bu konuda birkaç temsilciliğimiz 
üye sayısı ve faaliyet potansiyeli olarak göze çarpıyordu 
ve hazır görünen temsilciliklerden biri olarak Eskişehir 
Temsilciliği görünüyordu. Eskişehir’de o zaman iki 
üniversite vardı, havacılık ve raylı sistemler konusunda 
önemli endüstriyel kuruluşlar ve buralarda çalışan çok 
sayıda meslektaşımız/üyemiz vardı. Bu anlamda proje 
denetimleri dışında faaliyet yapmak için hem ihtiyaç hem 
de potansiyel vardı. 

Ancak, Eskişehir temsilciliği bu tarz etkinlikler konusun-
da çok fazla deneyim sahibi değildi. Bu duruma yakın ama 
proje denetim noktası olmak dışına çıkma potansiyelini/
niyetini çok fazla gösteremeyen olan başka temsilcilik-
lerimiz de vardı. Eskişehir Temsilcisi Levent Egüz ikili 
bir sohbette Şube olma niyetlerini söylediğinde bunun 
hazırlıklarını dönem içindeki çalışmalarla yapmayı ve biraz 
uzak gibi görünse de 2 dönem sonra yani 2010 yılında Şube 
olmaları için gerekli birikimin oluşacağını tahmin ettiği-
mi söyledim ve bu ikimize de mantıklı geldi. Geçmişte 
Eskişehir temsilciliği görevini yapmış olan İsmet Erorta, 
Hüsamettin Tanatar ve İrfan Satır’ı da ziyaret ederek hem 
geçmiş hizmetleri için teşekkür edip hem de durumu 
anlamak ve niyetimizi hissettirmek için görüşmeler yaptık. 
Her üç eski temsilcimizin yaklaşımları çok olumluydu ve 
Levent Egüz ile bu görüşmeleri değerlendirdikten sonra 
bu geçişin olabileceğine inanmıştık.

Bu çerçevede o dönem Oda’nın Ankara Şubeye verdiği 5 
büyük dönemsel etkinliklerden en kapsamlı ve eski olan 
Elektrik, Elektronik, Bilgisayar ve Biyomedikal Mühendis-
liği Ulusal Kongresi’ni Eskişehir’de yapmaya, ayrıca Oda 
tarafından o dönem Şubelere verilen bölgesel forumları 
yerel alt forumlara bölerek yapma kararımızın bir parçası 
olarak İç Anadolu Enerji Forumu’nun (İÇEF) alt forum-
larından birisini de Eskişehir’de yapmaya karar verdik. 
Yeri gelmişken, İÇEF Şubeye çok farklı bir enerji getiren, 
yorucu ama çok renkli bir Bölgesel Enerji forumu olmuş ve 
hatta çok fazla seyahat ettiğimiz için Şube Bültenlerinden 
birinde İÇEF ÇELEBİ başlıklı bir yazı yazmıştık.

Planladığımız gibi Eskişehir alt forumu hazırlıkları için 
Etkinlik Sekreterimiz Uğur Nasırlıel’i sık sık Eskişehir’e 
gönderdik ve güzel bir etkinliği başarıyla yaptık. Bu etkin-
lik Temsilciliklerimizde yaptığımız benim hatırladığım 
ilk etkinlikti. Çok ilginçtir, yerel forumlar yapacağımızı 
ilan ettiğimiz ilk Şube Koordinasyon toplantısında bazı 
temsilcilerimiz bu kararımızı memnuniyetle karşılarken 
bazı temsilcilerimiz ise “biz böyle bir etkinlik yapamayız” 
diye itiraz ettiler. Eskişehir’de yapılan ilk yerel etkinlikten 
sonra en fazla itiraz eden temsilcimiz yanıma geldi “Baş-
kanım gelecek dönem bizim temsilcilikte de yapalım” dedi 
biraz mahcup biraz da sevinerek.

EMO ESKİŞEHİR ŞUBESİ KURULUŞUNA AİT BAZI NOTLAR
Ramazan PektaşRamazan Pektaş

EMO 49. Dönem Yönetim Kurulu YazmanıEMO 49. Dönem Yönetim Kurulu Yazmanı
EMO Ankara Şubesi 18. 19. Ve 20. Dönem Yönetim Kurulu BaşkanıEMO Ankara Şubesi 18. 19. Ve 20. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı

ramazan.pektas@emo.org.trramazan.pektas@emo.org.tr

Asıl önemli sınavımız daha önümüzde duruyordu, Ulusal 
Kongre Eskişehir’de yaklaşık bir yıl sonra yapılacaktı 
ve biz çalışmalara çoktan başlamış ve Yürütme Kurulu 
toplantılarını sıklaştırmış ve Eskişehir’de yapmaya baş-
lamıştık. Temsilcimiz Levent Egüz kendinden emin ve 
rahat görünüyordu, EMO Genç kadrosunun etkinliği çok 
sahiplendiğini söylüyordu. EMO 49. Dönem Saymanı 
Ender Kelleci de o dönemde yeni mezun bir üyemizdi ve 
EMO Genç çalışmalarında aktif çalışmış olması nedeniyle 
EMO Genç ile çok güçlü bağları vardı ve bizimle EMO 
Genç arasında inanılmaz biz iletişim köprüsü olmuştu. O 
zamanın Eskişehir Temsilciliği yerel yönetim, üniversite-
ler ve basın ile çok iyi ilişkiler kurmuş, Ulusal Kongrenin 
tarihi yaklaştıkça Etkinlik sekreterimiz de Eskişehir’e 
kamp kurmuştu deyim yerindeyse. 

Ulusal Kongrenin tarihinden birkaç gün önce ben de 
Eskişehir’e giderek etkinlikle ilgili duyuru ve hazırlık 
çalışmalarına katıldım. Temsilciliğin çabalarıyla Büyük-
şehir Belediye Başkanı Yılmaz Büyükerşen’den, Yerel 
TV ve Radyolardan randevular alınmıştı. Radyo ve TV 
programlarında etkinlik tanıtımı ve içeriği ile ilgili prog-
ramlara katılarak Eskişehir halkını Kongreye davet ettik. 
Büyükşehir Belediye Başkanı’nı açılışa davet ettik ve kabul 
etti. Valilikten bir Vali Yardımcısı da geldi, Oda başkanımız 
Kemal Ulusaler zaten yanımızdaydı. Güzel ve kalabalık bir 
açılış, Kongre ve fuar oldu. Ciddi sayıda ziyaretçi oldu o 
zaman hatırladığım kadarıyla yaklaşık 1000 (bin) ziyaretçi 
geldiğini tahmin etmiştik. Levent Egüz’ün neden rahat ol-
duğunu o gün anladık, her köşeden bir EMO Genç çıkıyor 
her şeye koşuyorlardı hiçbir şey aksamıyordu. Etkinlikten 
en net hatırladığımız o zamanın EMO Genç topluluğuydu 
her fırsatta kendilerini taktir ettiğimizi belirttik.

Ulusal Kongrenin bitmesinden kısa bir süre sonra Şube 
genel kuruluna yaklaşık 1 ay kalmıştı ki, levent Egüz beni 
aradı ve ‘Başkan Eskişehir üyeleri Şube olmak istiyor, çok 
ısrar ediyorlar ve çok istekliler’ anlamında bir konuşma 
yaptı. Ben şaşırmıştım, bir yandan seviniyordum hedefi-
mize planımızın yarı süresinde ulaşmıştık ama bir yandan 
da böyle karınca gibi çalışabilen bir temsilciliği kaybe-
decektik. Eskişehir’e gidip bir üye toplantısı ile durum 
değerlendirmesi yaptığımızı hatırlıyorum. 

Ve akabinde de önce Ankara Şube Genel Kurulunda 
Eskişehir Temsilciliğinin Şube yapılması ile ilgili tavsiye 
kararı çok fazla itiraz görmeden alındı. Daha sonrasında 
EMO Genel Kurulunda Şube kurulması doğrultusunda 
Şube Genel Kurulu tavsiye kararını divana önerge olarak 
verdik. Eskişehir Şubesinin kurulmasına çok fazla itiraz 
olmamakla birlikte Şubeye bağlı olacak temsilcilikler ko-
nusunda uzun tartışmalar yaşandı. Ankara Şubesi olarak 
bizim ve Eskişehir Temsilcisi Levent Egüz’ün temsil-
cilikler konusundaki Kütahya ve Bilecik temsilcilikleri 
ile sınırlı olması yönündeki konuşmalarımız Oda Genel 
Kurul salonunda genel kabul görerek oylandı ve kabul 
edildi. Eskişehir 14. EMO Şubesi oldu, bir süre sonra da 
Levent Egüz başkanlığında geçici Şube Yönetim Kurulu 
oluşturularak çalışmalarına başladı.


